
 
SKOLEBESTYRELSESMØDE             
7. september kl. 17.30 – 19.30 
 

Fremmødte: 
Morten B. Madsen, Jennie S. C. Voergaard, Vibeke K. Agger, Cecilie Blaabjerg, Ida K. Hansen, Lasse F. J. 

Ankjær, Rasmus D. Jørgensen, Mette S. Frederiksen 

 

Afbud:  

Neha Kumar, Heidi G. Nielsen, Susanne Kristensen, Tobias A. Nielsen 

 

1. Godkendelse af dagsorden  
Dagsordenen godkendes.  

 
2. Nyt fra ledelsen 

• Vores nye pædagogiske leder, Sidsel Raskmark, er kommet godt i gang. Vi har i ledelsen 
fokus på faglig ledelse og på at komme tættere på praksis, eks. besøg i klasser.  

• Vi afholder pædagogisk weekend 29.-30. september, hvor vi har fagligt oplæg fredag om 
Co-teaching og teambuilding om lørdagen.  

• Elevtal lavere end forventet pr. 5.9., hvilket betyder 200.000 kr. færre i tildeling.  

• Specialklasser trækker nu 445.000. kr./måneden.  

• Den største bekymring lige nu er de omorganiseringer, der sker på det administrative 
område. 1. januar flyttes teknisk service over i Teknik og Miljø, og vi forventer færre 
medarbejdere på matriklen. Nu er der også sat gang i en proces ift. de administrative 
medarbejdere, som muligvis skal samles i centre og flyttes væk fra skolen. Ledelsen op-
fordrer skolebestyrelsen til at tage aktiv del i debatten, eks gennem ”Skole og Foræl-
dre”. 
 

3. Nyt fra elevrådet 
Udgår – de er på lejrskole på Bornholm. 
 

4. Rene og Charlene er udtrådt af skolebestyrelsen. Valg af næstformand/næstforperson 
Mette S. Frederiksen er valgt som næstformand.  
 

5. Introduktion til årshjul og tovholdere på temaer gennemgås 
Nyt format i SFO-forældrerådet – en repræsentant fra hver klasse 0.-3. klasse - med to relevante 
temamøder.  
Formand og næstformand for SFO-forældrerådet deltager herudover i to skolebestyrelsesmø-

der. FU/klub inviteres også til disse møder. Vi tilstræber, at der er valgt en formand og næstfor-

mand for SFO-forældrerådet inden mødet d. 11. oktober. Ledelsen finder ud af, hvilke møder 

det giver mening, at SFO-forældrerådet deltager i.  

6. Skolebestyrelsens rolle ved Fællesskabsdagen 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

7. Meddelelsesbogen – oplæg ved VK/ RD, herefter drøftelse 
Lovændring ift. Elevplaner – overgår til en mindre bureaukratisk udgave, der har fået navnet 
Meddelelsesbog, der skal indeholde minimum et fokuspunkt i dansk og matematik. I 7.-9. klasse 
skal meddelelsesbogen også indeholde uddannelsesønske. Fokuspunkterne placeres i MoMo. 
Forud for skole-hjem-samtalen afholdes en elevsamtale med eleven, hvor eleven og læren afta-
ler fokuspunkt for dansk og matematik. 
Handleplaner, der indeholder personfølsomt indhold, placeres i de digitale elevmapper. På næ-

ste møde skal det drøftes, om det skal indskrives i et eksisterende princip, eller om der skal laves 

et nyt. 

 

8. Drøftelse af forbud mod mobiltelefoner – oplæg ved VK/ RD, herefter drøftelse 
Hvad er SB’s holdninger til mobiler i skolen? 
Hvilke perspektiver er der ift. forbud mod mobiltelefoner fra 0.-9. årgang? 
Hvis der skal være et forbud – hvad skal der så sættes i stedet for? 
 
Der er flere perspektiver på, hvordan vi kan håndtere en evt. prøveperiode med 100% mobilfri 
skole. Det vil indbefatte, at vi går i dialog med klubben ift., hvordan reglerne er om eftermidda-
gen. I SFO er vi nu blevet mere skarpe på at håndhæve det, vi har besluttet i IT-strategien – der 
følges op på, at børnene lægger telefonerne i tasken, når SFO åbner.  
Obs på at kommunikere med forældrene om hvorfor - løbende gennem året og på flere møder – 
obs på den positive kommunikation.  
I SB er der opbakning til en mobilfri skole fra efter efterårsferien, planlægge alternativerne og 
bruge tid på det, evaluering af alternativerne efter jul. Husk at bruge ordet ”mobilfri skole” og 
ikke ”forbud”.  
Det vil alene have en betydning for 7.-9. årgang, men vil også være en markant ændring for 
disse elever.  
Timing: Mange vinde i samfundet peger på den øgede mistrivsel sat i forbindelse med FOMO, 
undervisningstid, der bruges på at samle telefoner ind – telefoner fjerner fokus fra undervisnin-
gen. Skolen skal selvfølgelig tage ansvar for den digitale dannelse og bruge telefonen, når det 
giver mening.  
Beslutning: Mobilfri skole (telefoner og ringeure) fra uge 43, ledelsen laver en procesplan, ledel-
sen kontakter klubben ift. inddragelse.  
Skolebestyrelsesformand, Morten, deltager i gerne i et elevrådsmøde, hvis det kan passes ind.    
 

9. Evt.  

Nyt fra Fællesrådet ved Jenni fremover. 

 

 

Nøgletal - til orientering:  

Elevtal pr. 310823  682 
Indmeldte i SFO pr. 310823               329 (+ 5 i 4. kl. morgenpasning) 
 

 

Med venlig hilsen 

 

Morten Bitsch Madsen   Vibeke Kjær Agger 

Formand for skolebestyrelsen   Skoleleder    

 


